
Referat af bestyrelsesmøde den 11. januar 2022 

Deltager: Karina og Jan Gregersen, Marianne Nygaard, Hanne Okkerstrøm, Lillian Kragelund og 

Gitte Skjold (Referent).  

                                                                       

1. Godkendelse af referat  

Godkendt 

2. Hækken foran blokkene  

Hækkene langs blokkene klippes med i 30 cm højde og klippes skrå ned ind mod 

kældervinduerne. Efterfølgende holdes hækkene ned i 40 cm. Dette et forsøg for at 

spare afdelingen for store anlægsudgifter. På sidste afdelingsmøde blev det 

vedtaget, at alle hække skulle fjernes helt, men da dette kræver eksterne 

anlægsgartnere og dermed en stor udgift for afdelingen, som så skal lægges på 

huslejen, forsøgs det i første omgang med, at viceværten klipper hækkene ned. 

3. Kælder gennemgang 

Den 13/1-22 

4. Markvandring 2022 

Den 8/2-22 hvor der følges op på punkter, der mangles færdiggjorte fra 2021.  

5. Udflugt forår 2022 

Der planlægges en tur den 25. Maj om eftermiddagen/aftenen. Info kommer 

senere. Og traditionen tro afholdes der Mortensaften og julehygge i år. Bestyrelsen 

påtænker at starte fællesspisning op. Info herom senere. 

6. Opsamling 2021 

7. Evt. 

Der er blevet spurgt fra beboer, om det er muligt at give besked, når der lukkes for 

vandet. Dette kan lade hvis lukning for vandet er planlagt fx ved nyt køkken eller 

bad. Opstår der en situation akut, kan dette ikke lades sig gøre, da der ikke kan 

gives nøjagtig tidspunkt for, hvornår håndværkeren er til rådighed i afdelingen. 

 


